
 
 

 

L’alcalde de Bellvei deixa en mans de l’oposició la 
solució del centre històric.  

• L’alcalde vol iniciar el POUM sense desenvolupar l’agenda 21, que ja va 
prometre al 2003.  

 
 
• L’alcalde de Bellvei falta al respecte al president Montilla penjant una 

llufa en lloc de la seva fotografia.  
 
 
Bellvei, 28 de desembre de 2007 .-  En un ple de final d’any intens i llarg, l’oposició 
es va sortir amb la seva amb l’aprovació d’una moció presentada pel  PSC, recolzada 
també per l’Entesa i el PP.    

Salvem el centre històric 

La moció demanava revisar el planejament vigent del centre històric, donada la 
situació de desprotecció legal en que es troba i de la pressió immobiliària a que està 
sotmès.  

Aquesta situació crítica del centre ha donat peu a un seguit de denuncies efectuades 
per l’oposició i ha generat manifestacions de nombrosos veïns en contra de les 
llicències que l’ajuntament ha començat a donar en determinades parcel·les del casc 
antic —aparegudes últimament als mitjans de comunicació— que destrueixen 
definitivament el patrimoni arquitectònic i ambiental del centre històric del poble de 
Bellvei.  

Les votacions van ser quatre vots a favor —PSC, Entesa i PP— i, sorprenentment, 
cinc abstencions —CiU— per la qual cosa va quedar aprovada la moció.    

El fet de que l’equip de govern s’hagi abstingut demostra la deixadesa i la manca de 
criteris sobre les urgències que té el poble de Bellvei. També demostra, a parer de 
l’Entesa, que els interessos de l’alcalde no semblen coincidir amb els de la gent del 
poble.  

Però ara, havent prosperat la moció, haurà de tirar endavant la iniciativa impulsada 
per l’oposició i redactar la modificació de les Normes Subsidiàries de 
planejament pel que fa al casc antic que conformen les claus RCA i RC —
residencial casc i residencial casc antic—.  Prèviament haurà de decretar suspensió 
de llicències d’obra de rehabilitació i d’obra nova fins que no s’aprovi les modificació 
del pla.  

 
 
 



 
 
Un POUM insostenible 
 
Al llarg del ple, amb la prepotència i magnanimitat a que ens té acostumats, un 
alcalde, massa temps segur de la seva poltrona, va anar exposant les accions de 
govern amb la satisfacció dels fets consumats que cada comunicat representava:   

Primer va informar que havia rebut una subvenció de 30.000 € per desenvolupar 
el POUM. L’Entesa va demanar-li que se’n havia fet de la sol·licitud a la Diputació, 
l’any 2003, per desenvolupar l’auditoria ambiental del municipi i la posterior agenda 
21 abans de desenvolupar el POUM. L’alcalde, a instàncies de l’Entesa, afirmava 
que se li havia dit des de la diputació que en el primer semestre del 2008 es 
concediria la subvenció per desenvolupar l’A21.   

“Ara, quan les noves lleis urbanístiques, si es vol fer el camp de golf, obliguen a fer 
un POUM, l’alcalde s’ha espavilat en obtenir subvenció, però no s’ha preocupat per 
aconseguir subvenció per l’agenda 21 sota el temor que les conclusions a que arribi 
se’n derivin conseqüències negatives per al golf i la urbanització en mig de la 
muntanya que tan persegueix.” Afirma Pau Batlle, representant de l’Entesa per 
Bellvei.  

 
“Nosaltres anem a màxims!” 
 
L’Entesa va recriminar a l’equip de govern que s’hagués redactat uns suggeriments 
al Pla Territorial Parcial del Camp de Tarragona sense ni tant sols haver demanat 
l’opinió als grups de l’oposició. L’alcalde va fer els suggeriments en nom i 
representació de l’Ajuntament i per tant de tots els seus membres, quan l’oposició no 
hi està d’acord en molts dels punts demanats.   

L’Entesa va acusar a l’equip de govern d’emprar criteris ideològics 
expansionistes i afavorir als promotors privats més que als interessos dels 
representants legals municipals.  

Els termes dels suggeriments són prou evidents, l’alcalde demana, entre altres coses:  

1 Fer un camp de golf a la Muga on el PTPCT la qualifica d’espai natural.  
2 Una zona comercial que vagi des de l’Hospital Comarcal fins al Teichenné.  
3 Un baixador del ferrocarril al camí de Santa Oliva.  
4 Que Bellvei passi de creixement moderat a mitjà.  
5 Que Bellvei es consideri nucli estructurador.  
 
A la demanda feta per l’Entesa l’alcalde va respondre que “nosaltres anem a 
màxims”.  

Si ja es sabia les tendències expansionistes de l’equip de govern ara queden paleses 
amb aquesta afirmació. També es posa en evidència que fa el què vol tot i saber que 
només representa a la meitat dels votants.  

Sobre la ràdio, l’Entesa va demanar la participació en el consell de la radio, la 
participació en l’elaboració dels programes radiofònics, poder tenir un espai pels 
grups de l’oposició on es puguin expressar i que el plens municipals siguin radiats en 
directe.  



 
 

Falta de respecte institucional  

Com a detall digne de la prepotència i el mal gust a que ens té acostumats Josep 
Fonts, l’alcalde de Bellvei, i amb la coartada que estàvem en el dia dels Sants 
Innocents, Fonts va decidir penjar una “llufa” ben grossa en el lloc on li corresponia 
col·locar el retrat del President de la Generalitat. dient: “la penjarem aquí en el lloc del 
Montilla”.  

L’entesa entén que aquest va ser un acte de falta de respecte a la màxima autoritat 
institucional del país indigne d’una persona amb càrrec públic, per la qual cosa creiem 
que Presidència de la Generalitat hauria de reprovar aquesta mofa, tal i com l’entesa 
fa a través d’aquesta denúncia. 

més informació sobre el tema ho trobareu a: 
www.entesaperbellvei.blogspot.com:  
 
 


